
Nowe Miasto Lubawskie, 28.03.2019r.

za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Powiatu Nowomiejskiego

STAROSTA NOWOMIEJSKI

Uprzejmie proszę o udzielenie pisemnej odpowiedzi na następujące pytania:
1) Jakie koszty poniósł Powiat Nowomiejski i Szpital Powiatowy w Nowym Mieście 

Lubawskim we wszystkich sprawach sądowych toczonych przeciwko byłemu 
dyrektorowi szpitala?

2) Jaki wyrok zapadł w sądzie pracy w sprawie przeciwko byłemu dyrektorowi 
szpitala i jakie konsekwencje finansowe poniósł w tej sprawie Powiat 
Nowomiejski i Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim?

3) Co z postępowaniem prokuratora w kontekście przychodni „Nad Jesionką"?
4) Co z roszczeniami wobec dyrektora szpitala J. Karwowskiego dotyczącymi 

„Jesionki"?
5) Co z rozprawą dotyczącą rozwiązania umowy najmu Przychodni „Nad Jesionką"? 

Jakie były tego koszty?
6) Skoro Powiat Nowomiejski pokrywa straty Szpitala poprzez podnoszenie kapitału, 

to dlaczego toleruje się taką rozrzutność, a wręcz działania na szkodę Spółki?
7) Czy Powiat zadbał o zwrot VAT-u związanego z remontem oddziału chirurgii?


